

1-2 歲普通話幼兒遊戲班

適合年齡：1-2 歲

班級人數：2-4 人/班

課堂時間：1 小時/堂，每星期 1-2 次



學習理念

為了給孩子營造一個歡樂、有趣的語言環境，我們的課程會圍繞主題教學，例如海洋動物、交通工具、生活用品等主題學習，通過兒歌、圖卡、繪本閱讀等教學方式，配合遊戲、角色扮演、手工及藝術創作、觸感訓練等趣味活動為孩子提供全沈浸的語言環境，實現孩子的普通話語言啟蒙。

學習內容

	時間	項目	內容
1	5 分鐘	打招呼及熱身時間	天氣、問候詞彙及兒歌，與孩子建立感情，熟悉普通話語言環境。
2	5 分鐘	學唱兒歌	在歡樂的兒歌中認識世界，感知生活，並逐步訓練孩子的聆聽和樂感。
3	15 分鐘	主題詞匯和句子學習	圍繞生活常識展開，主題學習，通過圖片、玩具、實物觀察及觸摸等形式，訓練幼兒的認知和表達能力，促進幼兒的語言發展。
4	10 分鐘	角色扮演及遊戲	通過遊戲場景的建立，讓孩子完全沈浸在教師設定的情境中，比如：看醫生、去超市、餐廳點餐等，鍛煉孩子在實際生活中的語言運用能力及表達能力，確保語言的實用性。
5	15 分鐘	講故事	通過生動趣味的故事，培養孩子的聆聽和專注力，學習故事中地道的表達，並促進孩子主動思考的能力。
6	10 分鐘	兒童握筆訓練及兒童藝術創作活動	為了提升幼兒統感訓練、促進大小肌肉協調，我們會鼓勵孩子開始嘗試運筆及控筆，以及簡單的藝術創作。



Mandarin Class Information

for 1-2 Years Old

Age: 1-2 years old

Class size: 2-4 students per class

Class duration: 1 hour / session, 1-2 classes per week



Teaching philosophy

In order to make a fun and interesting language environment for kids, the program will be followed by the topics, such as sea animals, transportations, daily necessities, etc. Class contents will be included in nursery rhymes, vocabularies with flashcards, stories, combined with fun activities like games, role-playing, handcrafts, art creation, and tactile training. We will provide a fully immersive environment for children with the fun and effective way.

Learning Contents

	Time	Items	Contents
1	5 minutes	Greeting & Warm-up	Learn vocabularies about weather, greeting and nursery rhymes. Develop a good relationship with the children and let them become familiar with the Putonghua language environment.
2	5 minutes	Nursery Rhymes & Songs	Children will understand the basic worlds and perceive life by joyful nursery rhymes learning, which will gradually help train their listening skills and sense of music.
3	15 minutes	Vocabularies & Sentences	Kids will learn vocabularies by topics, with pictures, toys, physical observation, and tactile learning, etc. to practice the children's perception and expression skills and help nurture their language skills.
4	10 minutes	Role-playing & Themed Games	By creating game scenarios, children are fully immersed in situations designed by the teacher, such as visiting the doctor, going to the supermarket, or ordering food in a restaurant. These scenarios help to develop children's language use and expressive abilities in real-life situations, ensuring the practicality of their language skills.
5	15 minutes	Story time	Vivid and interesting stories will be used to cultivate children's listening and concentration skills. They will learn authentic expressions through these

			stories, which will also promote their ability to think actively.
6	10 minutes	Pen Control Training & Artistic Craft	To improve the children's sensory integration and nurture their physical development. We will encourage them to try to control the pens, as well as engage in simple artistic creation.

